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Kirken på Nøtterøy  

  
 
Nøtterøy menighetsråd 
 

PROTOKOLL NØTTERØY MENIGHETSRÅD 22.03.2023 

Kl. 18.30 – 21.00 på BMS 

Tilstede: Ellen. E. Wisløff, Anne N. Rød, Inger Margrethe Walle, Iselin Skagen, Thor Ole Kjønnerød, 
Tomas Collin, Kristian Torød Flakstad, Inger M. Bore og Britt Flaatten. 

Forfall: Trond Øyvind Kristiansen 

Åpningsord v. Inger Bore 

Saksliste  
Sak 16/23 Godkjenning av innkalling og protokoll fra 15.02.2023 
Sak 17/23 Orienteringer og Nytt fra råd og utvalg  
Sak 18/23 Tilbakeblikk på årsmøtet 05.03.2023 
Sak19/23 Oppfølgingssaker 
Sak20/23 Huskomite på BMS, ansvarsfordeling, utleiereglement og utleiesatser 
Sak 21/23 Utvalgene våre, arbeid med mandater 
Sak 22/23 Samtaletema. Dåpsfamiliene våre «fra innmelding til oppfølging». 
Sak 23/23 Færder 5.1, veien videre 
Eventuelt 
 
Sak 16/23 Godkjenning av innkalling og protokoll fra 15.02.2023 
Vedtak:  Innkalling og protokoll fra 15.02.2023 godkjennes 
 
Sak 17/23 Orienteringer og Nytt fra råd og utvalg  
Vi melder hva som har skjedd siden sist – og hva som kommer, enten skriftlig eller muntlig. 

 AU protokoll tilsendt 
Ellen viste til utsendt protokoll 

 Lederforum/fellesråd 
Ellen orienterte om at det er nedsatt en prosjektgruppe som arbeider for å få midler til ett 
prosjekt, målet er å skaffe midler til 100% ungdomsarbeiderstilling. 

 Sakristiet 
Sakristiet (kirketjenerrommet) er nå ferdigstilt i tråd med riksantikvarens godkjenning. Løse 
møbler kan settes inn. Det kjøpes inn en «løs» kokeplate. Arbeidspult til kirketjener og 
taklampe gjenstår. «Tavlerommet» innredes med hyller. Når det er klart, ryddes alt på plass 
der det skal være. Kasser merkes. Det er fint med sambruk og det bør settes opp noen 
retningslinjer for dette. Vi kan «låne» utstyr, pappkrus, saft o.l.  av hverandre, men supplere 
snarest slik at alt bringes i orden igjen. 
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Prestesakristiet males forhåpentlig etter påske. 
 DU (Diakoniutvalget) 

Anne informerte om at de har jobbet med fasteaksjonen. Alt er forberedt til innsamlingen. 
 KMU (kirkemusikalsk utvalg) 

Tomas ga en tilbakemelding fra siste møte. Kantorene er i flertall i dette utvalget. De ulike 
rådene har forskjellig fokus. Tomas ønsket en rolleavklaring. 

 Estetikkutvalg 
Dette utvalget er igjen i aktivitet. Ragnhild pynter til påske, hun har vasket alterduken. 
Messehagel, lilla er i dårlig forfatning og vurderes reparert. Neste prosjekt er restaurering av 
de fine skinnstolene. 

 Befaring av kalken 
Ellen informerte fra Fellesrådets behandling. Det vil bli gjennomført en grundig analyse for 
om mulig å finne årsaken til det som har skjedd, og deretter gjennomført noen 
prøveprosjekter. Det vil ta lang tid før vi får en hvit kirke igjen.  Det vil bli utformet 
informasjon om prosessen underveis.  Se omtale av saken og vedtak fra Fellesrådet 
14.03.2023. 

 Kristin Vold knyttes til Nøtterøy menighetsråd sammen med Wenche Henriksen.  Wenche 
fortsetter i konsertutvalget. Kristin inviteres til møter i menighetsrådet sammen med 
Wenche slik praksis har vært tidligere.  

 Det ikke mulig å stille prest til gudstjeneste skjærtorsdag på grunn av sykefravær. Kristin og 
Wenche lager en alternativ samling med salmer, tekstlesning og musikk. 

 Staben er i ferd med å planlegge en «kirkeuke» til høsten, med fokus på hva som skjer i 
kirken.  

 
Sak 18/23 Tilbakeblikk på årsmøtet 
Protokoll fra årsmøtet ettersendes. 
 
Sak 19/23 Oppfølgingssaker 

 Kirkevalg, status kandidater, neste skritt 
Ellen orienterte. Nominasjonskomiteen har ringt til mange aktuelle kandidater. Mange er 
positive. Og setter pris på å bli spurt, men det passer ikke nå. Flere kan tenke seg andre 
oppgaver. Komiteen lager en oversikt over dette slik at de kan inviteres med. 
Nominasjonskomiteen skal levere lista til menighetsrådet for godkjenning innen 31.mars. 

 Solidus og givertjenesten 
Tomas geleidet oss gjennom framgangsmåten for å bli gi offer/ gave. 

 Nytt om konserter 
Se tilsendt AU protokoll 

 Hva skjer i påsken? Gravplassmedarbeidere setter opp igjen staurene til 
«påskevandringene». Trond tar ansvar for å sette opp plakatene.  Det blir påskekor 
1.påskedag. 2. påskedag er det gudstjeneste med dåp på Veierland. 

 
Sak 20/23 Huskomite på BMS, ansvarsfordeling, utleiereglement og utleietakster 
Saksorientering: Hus komiteen har hatt møter, de presenterer arbeidsfordeling mellom komiteen og 
staben.  
Det ble lagt fram forslag til justert utleiereglement og forslag til justerte utleietakster. 
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Fra møtebehandlingen: 
Ellen og Britt refererte fra to møter som har vært avholdt. Etter møtene ble det laget et utkast til 
justert utleiereglement og en oversikt over utleietakster. Det ble og vist til utleiereglement for 
Kampen menighet. De har blant annet et opplegg for å markedsføre sitt menighetslokale. 
Vedtak: 
1) huskomiteen starter sitt arbeid etter oppsatt plan og arbeidsfordeling med staben. 
2) utleiereglement, satser for utleie og forslag til markedsføring, tas opp igjen på neste møte. 
 
21/23 Arbeid med mandater for utvalgene 
Alle menigheter kan oppnevne utvalg. Menighetene i Færder har noen utvalg som er bare for seg, 
andre felles for to eller tre menigheter og noen er felles for alle fem. Det er mange elementer som 
kan bidra til at utvalg fungerer godt og etter hensikten.  Lederforum har oppnevnt en arbeidsgruppe 
som i første omgang skal se på utvalgenes mandat, hvordan de er utformet og om det er behov for 
justeringer.  Arbeidet bør forankres i menighetsrådene og i staben. Arbeidet presenteres i møtet. 
 Vedtak: 
Saken tatt til orientering og vil komme opp igjen. 
 
Sak 22/23 Samtaletema: Dåpsfamiliene våre «fra innmelding til oppfølging». 
Vi ønsker å sette møtet med dåpsfamilier på dagsorden. Inger innleder med hvordan opplegget er nå, 
hvordan dåpsfamiliene blir møtt og fulgt opp.  Vi kan snakke om «fra innmelding til oppfølging». 
Saken utsettes. 
 

Sak 23/23 Færder 5.1, veien videre 

Saksopplysning: Magasinet Færder 5.1 har hatt større utgifter enn inntekter, det ble gjort vedtak om 
at det skulle utgis ett sommernummer og at vårsemesteret skulle brukes til å drøfte nye muligheter. 
Dette har vært drøftet i forskjellig sammenhenger. Lederforum inviterte redaktøren til møte 
21.03.2023 der forskjellige alternativer ble belyst. På bakgrunn av samtalen oppfordres alle råd til å 
ta dette opp så raskt som mulig og fatte vedtak i saken, anbefalt forslag fra lederforum ligger til 
grunn for drøftingen. 

Anbefalt forslag til vedtak:  

1. Magasinet Færder 5.1 videreføres. 
2. Det utgis to papirutgaver i 2023, juni og desember 
3. I mellomperioden legges det større vekt på digital informasjon og redaksjonelt innhold på 

hjemmesiden og på So Me 
4. Finansieringsmodellen oppløses, og det gjøres nye avtaler med annonsebyrå og 

Redaksjonsrommet. Forslag til avtale utarbeides av redaktør. 
5. Budsjett for 2023   justeres i forhold til 2 utgivelser. 
6. Menighetsrådene opprettholder sine økonomiske forpliktelser 

 
Fra møtebehandlingen: 
Det foreslåes at 2023 blir et prøveår hvor det utgis 2 nummer, ett sommer nummer og ett 
julenummer. Bladene må komme ut så tidlig at alle sommer -og julearrangementer blir kunngjort. 

Følgende tema bør drøftes videre med redaktøren: 
Bruk av redaksjonen, Distribusjonsordningen, Økonomistyring. 
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AU inviterer redaktør til møte 30.03 for å drøfte dette videre.  Lederforum bør følge utviklingen med 
magasinet videre i 2023. 

Sommernummeret bør ha to temaer: Kirkevalget og hva skjer i kirkene i sommer, gudstjenester og 
konserter. 

Vedtak.  

1. Magasinet Færder 5.1 videreføres. 
2. Det utgis to papirutgaver i 2023, juni og desember 
3. I mellomperioden legges det større vekt på digital informasjon og redaksjonelt innhold på    
hjemmesiden og på So Me 
4. Finansieringsmodellen oppløses, og det gjøres nye avtaler med annonsebyrå og 
Redaksjonsrommet. Forslag til avtale utarbeides av redaktør. 
5. Budsjett for 2023   justeres i forhold til 2 utgivelser. 
6. Menighetsrådene opprettholder sine økonomiske forpliktelser 
 

Eventuelt:  

Menighetsrådet har ikke vært klar over at barnekantoriet skal synge på gudstjenesten søndag.  Vi 
pleier å arrangere kirkekaffe når det er kor. Vi sjekket muligheten for å få det til , men det var ikke 
mulig denne gangen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Møtet hevet kl. 2115 

 

 

Nøtterøy 22.03.2023 

Britt Flaatten 


